
Záznam z rokovania komisie dopravy a informa čných systémov MsZ 
zo dňa 22. 08. 2013 

 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 17:20 h. v miestnosti č. 107/2 v budove  
Primaciálneho paláca. 
 
Prítomní: Mgr. Jozef Uhler, Ing. Katarína Augustinič, Ing. Jarmila Tvrdá,  
                 JUDr. Ivo Nesrovnal, Jozef Drahovský 
                                    
                                     
Ospravedlnili sa:   Radovan Jenčík, Ing. Martin Borguľa, plk. Ing. Ivan Lechner   
Neprítomní:  - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler.  
 
Program: 
 
01. Informácie Združenia za ekologickú a efektívnu dopravu k dopravným projektom na území 
hlavného mesta. 
02. Rôzne. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 5           za: 5         proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
K bodu 1 
Informácie Združenia za ekologickú a efektívnu dopr avu k dopravným projektom na území 
hlavného mesta. 
 
Materiál a prezentáciu uviedli p. Martin Kugla, p. Milan Perný zo Združenia za ekologickú 
a efektívnu dopravu a p. Ing. arch. Vladimír Šimko. V prezentácii spomenuli historický vývoj 
a jednotlivé návrhy nosného systému v Bratislave zo 70. a 80. rokov 20. storočia (rýchlodráha, 
ťažké metro) Následne poukázali na zmenu koncepcie po roku 2000, keď sa do popredia dostáva 
projekt na báze integrovaného dopravného systému a severojužné železničné prepojenie Filiálka – 
Dunaj – Petržalka v rámci európskeho projektu TEN T 17 a hybridný systém TRAM TRAIN. 
Zástupcovia združenia nepovažujú električku do Petržalky ako nosný dopravný systém, ktorý 
vyrieši problémy prepravy cestujúcich, pretože má nedostatočnú kapacitu. Ďalej sa venovali 
urbanisticko-architektonickej súťaži na nosný systém MHD v Petržalke, kde poukázali najmä na 
pevne zadefinované výškové vedenie trasy električky v kolíznom povrchovom vedení. Na záver 
prezentácie vyzvali mesto na intenzívnejšie rokovania zo železnicami z dôvodu zapojenia 
železničnej infraštruktúry do integrovaného systému (zahustenie železničných zastávok na území 
mesta, výstavba ŽST Filiálka). 
 
Na záver rokovania bolo dohodnuté a odsúhlasené, že  predseda Komisie dopravy 
a informa čných systémov MsZ, Mgr. Jozef Uhler pošle primátoro vi hl. mesta SR Bratislavy 
a hlavnej architektke email, kde upozorní na rozpor  medzi znením prijatých uznesení č. 
44/2011 a 177/2011 a skuto čnos ťou, keďže pripravovaná urbanisticko-architektonická sú ťaž 
na NS MHD v Petržalke má pevne stanovené kritérium výškového vedenia trate kolíznym 
spôsobom po povrchu, bez umožnenia variantného návr hu na estakádach. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
K bodu 2 
 
V tomto bode neboli prezentované žiadne podnety ani pripomienky. 
 
 
 
 
                                                                      Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

             predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
 
 
 
V Bratislave, 22.08.2013  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
               


